

Date: 6/4/2023

الموضوع: إيضاح حول مقال "بلومبرج"

Subject: Statement on Bloomberg article regarding NPLs

In light of an article published by Bloomberg on 6 April 2023, ADCB denies in the strongest terms that it is in ongoing deliberations with the company named in the report related to the sale of non-performing loans. The Bank has no intention of pursuing a transaction or any business partnership with the named party.

The Bank disclosed in its full year results statements that it had completed the sale of legacy, fully written-off loans in two tranches in late 2022. While ADCB continuously considers a range of opportunities to maximise shareholder value and recoveries in the normal course of business, the Bank does not foresee any further transaction of this nature or any potential related gains materialising this year.

ADCB remains committed to updating the market if and when there are any material developments, in line with regulatory requirements and best practice disclosure.

تعليقاً على المقال الصحفي الذي نشرته "بلومبرج" بتاريخ 2023/4/6، فإن بنك أبوظبي التجاري ينفي بشكل قاطع وجود مداولات مستمرة مع الشركة المذكورة في التقرير بشأن بيع محفظة قروض متعثرة. ولا يوجد لدى البنك حالياً نية في عقد أي صفقة أو شراكة تجارية مع الطرف المذكور.

وقد افصح بنك أبوظبي التجاري في نتائجه المالية عن العام 2022 المنشورة بتاريخ 2023/1/31 أنه أتم بيع القروض القديمة والمشطوبة بالكامل على شريحتين في أواخر عام 2022. وفيما يواصل البنك النظر في العديد من الفرص بهدف تحقيق أقصى عوائد للمساهمين وذلك في سياق أعماله المعتادة، فإن البنك لا يتوقع عقد أي معاملات أو صفقات أخرى من هذا النوع أو تحقيق مكاسب محتملة ذات صلة خلال العام الجاري.

ويؤكد بنك أبوظبي التجاري التزامه المستمر باطلاع السوق على آخر المستجدات المتعلقة بأعماله بما يتماشى مع المتطلبات التنظيمية وأفضل ممارسات الإفصاح والشفافية.